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Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 16. juni 2015 
 
På mødet deltog: 
Allan Olsson (ASO), Torben Andersen (TAN), Birgit Borre (BBO), Jens Basballe (JEB), Birthe 
Rasmussen (BIR), Helle Gottlieb Jensen (HGJ), Esben Knudsen (EKU), Finn Karlsen(FKA) 
Henrik Hansen (HHA) og Preben Mac (MAC). 
 
Afbud fra: 

- 
 
Næste møder i 2015: 

Tirsdag, den 8. september kl 17 
Tirsdag, den 6. oktober kl 17 
Tirsdag, den 3. november kl 17 
Torsdag, den 3. december kl 17 (LAB Rep. møde) 
Tirsdag, den 8. december kl 17 
 
Dagsorden. 
      0   Møde med Steen Ejsing og Nanna Marie Aan Christensen fra DAB. 

1. Valg af referent. 
2. Godkendelse af dagsorden. 
3. Diverse småsager. 
4. Godkendelse af referat af møde den 12. maj 2015. 
5. Opfølgning på referat af møde den 12. maj 2015. 
6. Nyt fra ejendomslederen. Materiale fra ejendomslederen udsendes inden mødet.  
7. Helhedsplanen, herunder opfølgning på styregruppemødet den 3. juni, møde med 

internetudbyder mv. 
8. Opfølgning på afdelingsmøde den 17. marts 2015. 
9. Regnskab 2014/15 
10. Ungdomsklubben. 
11. Meddelelser fra formanden, herunder nyt fra LAB 
12. Henvendelse fra beboerne 
13. Indgående og udgående post 
14. Indkomne forslag 
15. Eventuelt 
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Ad. 0 
Under dette punkt deltog Steen Ejsing og Nanna Marie Aae Christensen fra DAB. 
 
Nanna er ny projektleder for helhedsplanen. 
 
Bestyrelsen bød Nanna velkommen og udtrykte håb om et godt samarbejde. 
 
Der var enighed om at kommunikationen skal være bedre i fremtiden. 
 
Ad. 1 
Mac blev valgt som referent. 
 
Ad. 2 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Ad. 3  
Kloakkerne i selskabshaven er ved at blive repareret. 
 
DAB skal rykkes for procedure for tilbagebetaling af restværdien af køkkener, der er etableret 
under råderetten. 
 
Der er meget færdigt vasketøj, der ikke afhentes i vaskeriet, hvilket medfører utilfredshed mellem 
beboerne. BIR udarbejder forslag til etiske retningslinjer for brug af vaskeriet. 
 
Ad. 4  
Referat fra møde den 12. maj 2015 blev godkendt. 
 
Ad. 5 
Der er indkøbt ny trailer. 
 
”Faktisk istandsættelse” opstarter 1. juli 2015. 
 
Ad. 6 
Intet. 
 
Ad. 7 
Selskabslokale C tilbageføres i driften igen, når alle beboere er flyttet ud af blok A. 
 
ASO har søgt om et energitilskud til bebyggelsen. 
 
Der har været afholdt møde med internetudbydere. Grundet indlægning af ny fiber i lejemålene, er 
der taget kontakt til nye udbydere for tilbud. 
 
Ad. 8 
Intet at følge op på. 
 
Ad. 9 
Regnskab for 2014/15 ser ud til at give et lille overskud. 
 
Ad. 10 
Der arbejdes med at få ungdomsklubben op at stå igen. Tages op på næste møde. 
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Ad. 11 
Mac orienterede om møde i LAB den 8. juni 2015. 
 
Ad. 12 
Intet. 
 
Ad. 13 
Posten blev gennemgået. 
 
Ad. 14 
Intet. 
 
Ad. 15 
Intet. 
 
 
 
 
 
Mødet sluttede kl. 19.30 
 
 
Mac 


